欧盟法规 95/28/EC 汽车内饰材料防火阻燃测试

产品名称	欧盟法规 95/28/EC 汽车内饰材料防火阻燃测试
公司名称	深圳市实测通技术服务有限公司
价格	.00/件
规格参数	测试周期:5-7天 寄样地址:深圳宝安 价格费用:电话详谈
公司地址	深圳市罗湖区翠竹街道翠宁社区太宁路145号二 单元705
联系电话	17324413130 17324413130

产品详情

Test item 测试名称: Flame test 汽车内饰材料防火阻燃测试

Test info 测试内容:

Test Clause	Requirement	
Conditioning	at least 24 h (21 ° C and 50%)	
1) Test to determine the horizontal burning rate of materials		
Scope: material(s) used for the upholstery of any seat and its accessories (including the driver"s seat), the interior lining of the interior lining of luggage-racks, heating and ventilation pipes, the light fittings and material(s) version lining of the floor, the interior lining of luggage-racks, heating and ventilation pipes, the light fittings and material(s) version lining of the floor.		
Sample Required:	$356 \times 100 \times \text{thickness}(\text{no more than } 13 \text{ mm}) \text{ mm}, 5 \text{ pcs}$	
2) Test to determine the melting of materials	2	
Scope: material(s) used for the interior lining of the roof, the interior lining of the luggage-racks, heating and ventilation pipe		
Sample Required:	10 pcs of 70 mm X 70 mm X thickness (each face)	
3) Test to determne the vertical burning rate of materials		
Scope: material(s) used for the curtains and blinds (and/or other hanging materials)		
Sample Required:	6 pcs of 560 mm X 170 mm (each direction)	

Lead time 测试周期: 常规 Regular 7 working days

Others 其他信息:

Sample for reference 参考图片:

>Sample Report 报告样本: